[bookmark: _Toc1]My favorite sport 我最喜欢的运动
来源：网络  作者：独酌月影  更新时间：2025-04-26
运动是有效的健身方法之一，那么你喜欢什么运动呢，下面就为大家分享几篇，供大家参考学习My favorite sport　　There are many kinds of sports that I enjoy, such as swim...
　　运动是有效的健身方法之一，那么你喜欢什么运动呢，下面就为大家分享几篇，供大家参考学习
My favorite sport
　　There are many kinds of sports that I enjoy, such as swimming, running, and dancing. However, the sport that I like most is basketball. When I was in junior high, I started to play basketball in school. At that time, I found I had loved deeply this sport. Now, I would like to watch basketball games as much as I can. The basketball games have given me the most wonderful time in my life.
　　参考翻译
　　我喜欢有很多种类的运动，比如游泳、跑步和跳舞。然而，我最喜欢的运动是篮球。当我在初中时，我开始在学校打篮球。那时，我发现我深爱着这项运动。现在，我想要尽可能多地看篮球比赛。篮球比赛给了我一生中最美妙的时光。
My favorite sport
　　Some people love to play badminton, some love to play football, others love swimming, but my favorite sport is basketball. It is very popular in China because of Yao Ming. Because of him, many boys in China get to know about basketball. He is so excellent that everybody wants to play like him. He is my idol.
　　有些人喜欢打羽毛球，有些人喜欢踢足球，其他人喜欢游泳。而我最喜欢的运动是篮球。因为姚明，篮球在中国很受欢迎。许多男孩子因为姚明而了解篮球。他如此的优秀，以至于每个人都想向他那样打球。他是我的偶像。
　　After school, I often play basketball with my friends. I am the tallest boy in my class, so I play as center. Playing basketball is not only good for our health, but also helping us to make friends. I hope someday I can be an outstanding player just like Yao Ming. Maybe in the future, I will go to NBA and win the champion.
　　放学后，我经常与朋友们打篮球。我是班里最高的男孩子，所以我打中锋。打篮球不但让我们保持身体健康，也让我们结交朋友。我希望有一天我能够成为向姚明那样优秀的篮球运动员。也许在不久的将来，我会去NBA打球，并赢得冠军。
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